
 

 
 
 
 
Initiativ i Kommunstyrelsen 

Borås den 15 april 2024 

 

Fokus på Näringslivsfrågor i Kommunstyrelsen 

Som ledamöter i Kommunstyrelsen är vi angelägna om att vi ger tillräcklig uppmärksamhet åt 

näringslivsfrågor. Trots att vi har ansvar för näringslivsenheten inom nämnden, saknas det en 

regelbunden punkt på dagordningen för presentation och diskussion av dessa frågor. 

För att stärka vårt fokus på näringslivet och främja samarbete med lokala företag och entreprenörer, 

föreslår Moderaterna att Kommunstyrelsen inför en årlig presentation eller genomgång om 

näringslivsfrågor. Detta skulle ge oss möjlighet att: 

 Uppdatera oss om aktuella trender och utmaningar inom näringslivet. 

 Identifiera möjligheter till samarbete mellan kommunen och näringslivet. 

 Få insikt om lokala företags behov och prioriteringar. 

Moderaterna anser att Kommunstyrelsen bör inkludera denna punkt i Kommunstyrelsens årliga 

arbetsplan och att Kommunstyrelsen bjuder in representanter från näringslivsenheten för att 

presentera och diskutera relevanta ämnen. Genom att göra detta kan Kommunstyrelsen stärka sitt 

engagemang för att skapa en fortsatt och än bättre gynnsam miljö för företagande och ekonomisk 

tillväxt i Borås. 

Moderaterna föreslår att: 

Kommunstyrelsen beslutar att årligen under något kommunstyrelsemöte göra det möjligt för 

näringslivsenheten komma och presentera relevanta ämnen kopplat till näringslivsfrågor. 

För Moderaterna i Kommunstyrelsen 

Annette Carlson 
Marie Jöreteg 
Hasse Ikävalko 
Elvira Löwenadler 
Björn-Ola Kronander 


